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         Mnoho zajímavých informací o dění v obci se dozvíte na internetových stránkách obce Sosnová                                                   
                                                                            http://www.sosnova.org 

        4. SOSNOVSKÝ KULTURNÍ VEČER 

     V pátek 27.listopadu 2009 od 20.00 hod v KD 

Sosnová se můžete zaposlouchat do příjemné a 

pohodové muziky, neboť hostem večera bude 

FRANTIŠEK NEDVĚD se svou skupinou. Jedná se o 

jednu z nejvýznamnějších osobností české country, folku 

a trampské písně. Společně s bratrem Janem založil 

trampskou skupinu Toronto, která se později 

přejmenovala na Brontosaury. Po jejich rozpuštění 

odešel do Spirituál Kvintetu. Později se Brontosauři 

dávají opět dohromady. Od roku 1997 působí na sólové 

dráze a zatím vydal tři alba. 

     Předprodej vstupenek v hodnotě 250,--Kč je zahájen 

na Obecním úřadě v Sosnové  

  

                                                      BLEŠÍ TRH V SOSNOVÉ 
    Označení bleší trh pochází ze středověku, kdy panovník přenechal darem své oblečení prostému lidu. Jakmile se toto oblečení 

dostalo mezi lid, mohlo se s ním obchodovat a tím dostala i leckterá blecha novou oběť. 

     Bleší trh je především místem, kde může každý člověk prodat nebo vyměnit své použité věci, o kterých si myslí, že je někdo může 

ještě potřebovat. Sběratelé mohou do svých sbírek ukořistit cenné kousky, jiní stráví příjemné dopoledne nad věcmi opředenými 

vzpomínkami. 

     Všichni jsou vítáni a i děti mohu pod dohledem rodičů vyzkoušet svůj první prodej nebo smlouvání 

 

 Kulturní dům v Sosnové bude všem k dispozici v sobotu 7.listopadu 2009 od 8.00 do 12.00 hodin 

 

     Přijďte včas a hlavně s dobrou náladou ! 

 

Další informace u p.Halasníkové tel. 775 253 992  

 

                    PODĚKOVÁNÍ 

         Touto cestou bych chtěl projevit uznání panu 

doktorovi Russovi, který operoval mého čtyřnohého 

kamaráda a zachránil ho před amputací končetiny. Za 

jeho vstřícný přístup a profesionalitu mu patří můj dík.                                                                            

                                                            Štefan Kečkeš 
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                                            SOSNOVÁ MÁ SVĚTOVÉHO KARATISTU!!! 

                    JAKUB KOLEK je stříbrný na mistrovství světa- BLAHOPŘEJEME!!! 
 

   Ve dnech 26. a 27. září se konalo mistrovství světa WSKA v mexickém městě Cancún. Město se nachází v turisticky velice atraktivní 
oblasti, která je součástí mayské riviery, leží na yucatanském poloostrově a jeho břehy omývá mexický záliv. Výprava reprezentace JKA 
ve složení Aleš Brůna, Jan Drobeček, Jakub Kolek, Ondřej Novotný, Richard Růžička, Jan Tuček a Adam Zdobinský dorazila do dějiště 
turnaje již 22. Září, nejen aby si užila krásy nabízené karibským rájem, ale především kvůli vyrovnání sedmihodinového časového 
rozdílu. 
   Po pátečním meetingu vedoucích výprav, které se za Českou republiku zúčastnil reprezentační trenér Richard Růžička, přišlo dlouhé 
čekání na výsledky rozlosování. Překvapením a změnou oproti původnímu plánu bylo, že první den turnaje bude věnován výhradně 
dorosteneckým a juniorským 
kategoriím. Sobota byla tedy dnem, kdy závodili pouze Jan Drobeček, Ondřej Novotný a Adam Zdobinský. Soutěž měla začít v devět 
hodin ráno, ale již v tomto se ukázala mírná nepřipravenost pořadatelů a celý časový plán začínal pomalu váznout. Po odcvičení všech 
dorostenců přišli na řadu junioři, kde již měla česká republika konečně své zastoupení. Jan Drobeček a Adam 
Zdobinský startující v kata jednotlivců, se celkem hladce probojovali do osmičlenného semifinále,zde však Adam doplatil na panel 
rozhodčích složených převážně ze zámořských, kteří hledí spíše na dynamiku a efektivnost, než na čistotu techniky a skončil na 
sedmém nepostupovém místě. Honza si vedl o poznání lépe a postoupil do čtyřčlenného finále z druhého místa. Ve finále se ovšem 
projevil stejný problém jako u Adama v semifinále a Honza si, i přesto, že odcvičil vynikající Gojushiho Sho, odnesl pouze čtvrté místo. 
V soutěži kumite se zúčastnil také Ondřej Novotný. Čeští borci postupně vypadali v základních kolech, zpětně to může vypadat, jakoby 
si šetřili síly do zápasů kumite týmů. Zde totiž předvedli skvělý výkon, když přes výběry Švédska a domácího Mexika prošli do finále 
bez větších problémů. Do finálového souboje proti nim nastoupil těžký oříšek, favorizované, a jak na celém turnaji prokazovalo, dobře 
připravené Rakousko. I přesto, že český tým neutržil žádnou výhru, bojoval statečně a vytěžil tak cenné a historicky první stříbro 
v kategorii kumite týmu juniorů. Tím pro českou výpravu první závodní den skončil a čekalo se na boje seniorů. 
    Nedělní soutěžní den začal zápasy v kata seniorů, kterých se zúčastnili Jan Drobeček, Jakub Kolek a Adam Zdobinský. Startovní pole 
závodníků, bylo plné dobře připravených borců z celého světa, konkurence byla veliká. Honza s Kubou narazili již v prvním kole na 
závodníky z Peru a Polska, pozdější finalisty a kategorie pro ně tak skončila. Naopak Adam se opět probojoval do semifinále a jako 
předešlý den si odnesl sedmou příčku, která však v takové konkurenci měla vyšší cenu. Jako další přišel na řadu kata tým, na který se 
Adam, Honza a Kuba pečlivě připravovali. K postupu do finále jim ovšem po dobrém výkonu chybělo také trochu štěstí. Doplatili na 
nešťastný los, když z jedenácti týmů nastupovali jako druzí a nakonec obsadili páté místo. Do soutěže kumite nastoupili všichni 
členové výpravy, v jednotlivcích se nejlépe dařilo Janu Tučkovi, který vypadl těsně před boji o medaile, když mu americký závodník 
Finnegan oplatil porážku ve stejném kole z turnaje v japonském Tokiu. Honza tak skončil na 5. - 8. místě. Poté přišla na řadu královská 
disciplína, kumite tým mužů. Výkony českého týmu měli stoupající tendenci. V prvním kole díky skvělé taktice zdolali Wales, ve 
druhém kole po těžké bitvě překonali Skotsko. V semifinále si celkem hravě poradili s výběrem Švédska a do finále nastoupili proti 
Anglii. Výběr třetího ze spojených království, už se pro ně ale ukázal, jako příliš tvrdý oříšek. Tak si po náročném finále odnesl český 
tým krásnou stříbrnou medaili a jako zářez na pažbu si zapsal další historický úspěch z tohoto mistrovství. 
 

 Klub SPORT RELAX a Jakub Kolek děkuje obecnímu úřadu obce Sosnová,která 

podpořila výjezd reprezentanta do Mexika 
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Z á p i s   č.30/2009 z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 29.9.2009 od 18.00 hod v zasedací místnosti OÚ 

Přítomni:  J.Gorčík, L.Rampouch, Ing.J.Kladníček, V.Jeřalová, Ing.M.Pátra, M.Konečná, MVDr.M.Russ, M.Janovský, L.Michálek,MUDr. M.Kadlec,  Ing.M.Říha, J.Antoš, 

MUDr.M.Hadravová        

Omluveni: L.Špindler , E.Friedrich 

Hosté:p.Křížová, p.Halasníková, p. Halasník, p.Kadlecová, p.Braun,p.Volková 

Jednání řídil Lubomír Michálek  – starosta obce. 

     V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlášeno, je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva, 

takže jednání je usnášeníschopné. Přítomní byli upozorněni na  pořizování zvukového záznamu z jednání.   

Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: Ing.M.Říha , M.Konečná                      

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen a vyvěšen na úřední desce. Připomínky k němu nebyly podány žádné. 

P r o g r a m: 

1) Přehled hospodaření 1-6/2009 
2) Rozpočtová změna č. 3/2009 
3) Výhled rozpočtu na rok 2010 
4) Různé – usnesení RO 

      - diskuse 

Hlasování o přijetí programu: 

Pro:11  Proti:0    Zdržel se:0 

U s n e s e n í: Program jednání byl schválen 

18,04 h příchod p. Russ 

1) Přehled hospodaření  1-6/2009 
Starosta předložil zastupitelům ke schválení hospodaření obce za 1. pololetí roku 2009. 

Kladníček: co obnáší odvod za odnětí půdy v příjmu? 

Michálek: jsou to platby od celního úřadu za pozemky v našem katastru, v poslední době to   

                 bylo především kvůli stavbě přeložky I/9 

Kladníček: místní správa 24tis? 

Macková: je to příjem za vyuč. energie, za územní plán(p.Hau), O2 ústředna -pronájem 

Pátra : dobývací prostor – o to je?  

Michálek: jsou to prostory pískovny, vedené jako rezervy 

Pátra: veřejné osvětlení - výdej proč tak málo? 

Michálek: v rozpočtu jsme plánovali rekonstrukci osvětlení, kdy jsme zároveň žádali o dotaci,  která nám byla zamítnuta. Fin. prostředky, které  

                máme plánované na rekonstrukci  použijeme ještě letos na nejnutnější rekonstrukci osvětlení.   

Říha: poplatek ze vstupného - příjem, proč je tam nula? 

Michálek: akce na autodromu, na kterých se vybírá vstupné v prvním pololetí nebyly, odvod  bude až nyní ve druhém pololetí, kdy se konají akce se vstupným  

Návrh usnesení: ZO schvaluje hospodaření obce k 30.6.2009 

Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0  

Návrh byl přijat 

       2)Rozpočtová změna č. 3/2009 
Tato rozpočtová změna zahrnuje příspěvek na volby, doplatek dotací z roku 2008(KD+MŠ) a proplacenou dotaci na územní plán. 

Výdej + Příjem 

20.000,--  volby 

16.000,--  KD – dotace (doplatek) 

1.500,--  MŠ – dotace (doplatek) 

100.000,--  územní plán 

Návrh usnesení: 

ZO schvaluje rozpočtovou změnu č.3 

Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat 

18,15 h příchod p.Gorčík 

3)Výhled rozpočtu na rok 2010      
Starosta předal slovo p. Antošovi, který vypracoval  zprávu o čerpání rozpočtu obce a výhled příjmů na příští rok. Na základě vývoje předpokládáme snížené příjmy a je 

potřeba se zamyslet nad tím, kde můžeme ušetřit, eventuelně jak tyto snížené příjmy nahradit. Samozřejmě je to jen náš odhad. Tato zpráva a výhled je nedílnou 

součástí zápisu. 

Jeřalová: myslíme, že to nebude tak skeptické, vždy jsme se drželi nízko při plánu a pokaždé jsme na tom byli v příjmech lépe. 

Michálek: oproti loňsku máme za 9 měsíců o 500 tis. méně na příjmech. V příštím roce se příjmový propad bohužel předpokládá ještě větší. 

Gorčík: přiklání se k p. Antošovi, letos jsou odvody daní ještě z loňského roku, ale v příštím roce se projeví snížená výkonnost hospodářství ještě   

             více                                                                                                                    

Michálek – tento výhled nyní zastupitelům předkládáme proto, že příští měsíc budeme na zastupitelstvu schvalovat návrh rozpočtu obce na příští rok a je nutné, aby 

si zastupitelé promysleli, jak rozpočet vytvořit, aby byl vyrovnaný. V každém případě je nutné mít rozpočet postavený tak, aby se na zabezpečení chodu obce – 

odpady, osvětlení, základní údržba, místní správa atd. nebralo z peněz uspořených v minulých letech. Ty bychom použili pouze na investice v obci. 

ZO vzalo informace  o výhledu rozpočtu na rok 2010 na vědomí. 

4)Různé – usnesení RO 
                  - diskuse 

Starosta přečetl usnesení z RO č.33/09 a 34/09 . Tato usnesení jsou nedílnou součástí zápisu. 

 



Stránka 4 z 6 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Školné v mateřské škole 

Michálek: v mateřské škole je stanoveno školné na 400,--. Děti ze Sosnové platí 50%, tedy 200,-- s tím, že zbytek je hrazen z rozpočtu obce. Toto ale není nikde 

podloženo usnesením ZO. Starosta navrhuje schválit usnesení, ve kterém se zlegalizují tyto peníze-školné. 

Křížová: Já jsem povinna stanovit školné všem dětem stejně. Potřebuji doklad, ve kterém se píše, že 50% hradí obec sosnovským dětem. 

Antoš:  navrhuje prohledat archiv – najít usnesení, pokud nebude, na příštím ZO bychom takové usnesení přijali.  

Protinávrh p.Antoše: 

ZO pověřuje starostu obce prověřením situace, vyhledání  v archivech a v případně potřeby předložit na příštím jednání zastupitelstva. 

Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 

Protinávrh byl přijat 

18,50 odchod p. Kadlec 

Školní autobus Starosta podal informace kolem školního autobusu. 

Vzhledem k tomu, že Č.Lípa zavedla v rámci MAD od 1.9.2009 linku Sosnová-škola Mánesova s odjezdem v 7,30h a první dny jezdil obcí objednaný autobus zcela 

prázdný, zrušil jsem tento autobus jako neefektivní a neopodstatněný. Následně byla na obecní úřad doručena petice od občanů, žádající zpětné zavedení tohoto 

autobusu. Přestože doprava dětí do školy je zajištěna prakticky ve shodném čase, rada obce se touto peticí zabývala a rozhodla o znovu objednání tohoto autobusu 

s tím, že se v následujících dnech provede monitoring vytíženosti autobusu v závislosti s opus kartami proplacené obcí a vyhodnotí se efektivita tohoto spoje.  Je na 

zastupitelstvu, zda bude nadále chtít financovat autobus ze zdrojů obce, aniž by měl opodstatnění. Pokud budeme jako obec tuto linku chtít nadále, musí ČSAD Č.Lípa 

požádat kraj  o licenci na další rok. 

Kladníček: kolik je dětí co jezdí do školy? Vejdou se všechny do 1 autobusu? 

Michálek: ano, autobus ke škole všechny děti pobere. 

Hadravová: co obsahovala ta petice? 

Starosta přečetl petici 

Jeřalová: kolik lidí si přišlo proplatit opus kartu? 

Michálek: 38 dětí 

Konečná: kde je jistota, že ten bus k  1.1.  nezruší? 

Jeřalová: tak zase není problém to vrátit zpátky  

Russ:chci upozornit na to, abychom díky tomu, že si tady platíme duplicitní linku, nepřišli dotovaný autobus krajem v rámci dopravní  obslužnosti kraje. 

Návrh usnesení: 

ZO rozhodlo o ukončení objednávané autobusové dopravy obcí k datu 9.10.2009 

Pro: 13     Proti: 0   Zdržel se: 0 

návrh byl přijat 

*diskuse 

Rampouch: proč není hotová kuchyň na sále, do konce srpna to mělo být hotové? 

Michálek: během října bude zrealizována.  

Jeřalová: navrhuji, aby se kontrolovalo usnesení ZO.  

Kladníček: toto je práce kontrolního výboru. 

Pátra: jsem pro to, aby se na začátku zastupitelstva kontrolovala usnesení. 

Jeřalová: hřbitov – opravit a natřít lavičky 

Halasníková: nejde tam ani voda 

Michálek: ve studni je málo vody, je domluvena firma na prohloubení 

Janovský: byla dána dotace 10.000,-- na sport p.Kolkovi proč? 

Michálek: Kolek se účastní mistrovství světa v karate, požádal obec o případnou pomoc při financování této účasti – bereme to jako reprezentaci obce naším občanem.  

Pátra:  -  hromadí se skládky po obci, měli by se dát cedule zákaz skládky 

- dotaz na rozpočet – příjmy z úroků ? jsou malé, nemělo by se zeptat i v jiné bance? 
Russ: jsem také pro to, aby se každé usnesení kontrolovalo 

Braun: žádá o zakoupení sněhové frézy- bude se tímto zabývat rada obce-  navrhuje zrušení dopravních značek na vedlejších komunikací v obci, aby platil přednost 

zprava 

Kadlecová: havárie vody - nemělo by se přezkoumat vodovodní potrubí, je plánované nové potrubí ? 

Michálek: na tohle téma je vyvolaná schůzka  s ředitelem  SčVaKu, na začátku října se uskuteční 

Kadlecová: po obci pobíhají volně psi  

Michálek: když vím koho to je pes, tak lidem volám, aby si psa zabezpečili.  

Russ: neustále se po obcí šíří zvěsti o tom, jak obec doplácí na pořádání kulturních večerů. Může zde zaznít, jak to skutečně je? 

Michálek. Kulturní večery jsou zcela samofinancovatelné a obec na ně nepřispívá ani  korunou. Veškeré náklady jsou pokryty ze vstupného. 

Jednání bylo ukončeno v 19,40 hod.                                                                    Zapsala: J.Macková              

 

U S N E S E N Í č. 30/2009 

z jednání zastupitelstva obce konaného dne 29.9.2009 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové 

 

      30/A  Program jednání byl schválen 

      30/B ZO schvaluje hospodaření obce k 30.6.2009 

      30/C ZO schvaluje rozpočtovou změnu č.3  

      30/D ZO  pověřuje starostu obce prověřením situace, vyhledání  v archivech a v případě  potřeby předložit na příštím jednání zastupitelstva. 

      30/E ZO rozhodlo o ukončení objednávané autobusové dopravy obcí k datu 9.10.2009 

 

 



Stránka 5 z 6 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                Stavba I/9 v říjnu  
           V říjnu bude výstavba nové komunikace I / 9 pokračovat dokončením odvodnění a následným provedením zbývajících 
násypů u nových mostů. Na již hotové připravené pláně budoucí silnice se začnou navážet podkladní vrstvy. Z toho důvodu by 
řidiči měli počítat se zvýšenou dopravou na stávající trase I/9 a s maximální opatrností projíždět prostorem křížení současné 
komunikace s areálem stavby. V tomto místě bude platit dočasné dopravní omezení v podobě snížení rychlosti. V říjnu se 
zrušení dočká odbočovací pruh k čerpací stanici ve směru od České Lípy. Na začátku listopadu pak odstartuje napojování nové 
komunikace na stávající , což si vyžádá semafory řízený provoz. 
Pokračují také práce na estakádě, kde vznikají nové opěry a pilíře. Provoz na "staré" silnici do Zahrádek bude i nadále 
obousměrný, řidiči však stále musí počitat se zúžením pruhů a snížením rychlosti. U areálu Delphi-Packard bude v polovině 
měsíce října bude na část hotové nové silnice oboustranně napojen provoz z komunikace III/2624; předpokládaný termín 
převedení provozu je 15. října. Podél této komunikace bude pokračovat výstavba přeložky vodovodu, nového veřejného 
osvětlení, chodníků a dalších objektů. Uzavřený zůstane prostor u podjezdu k areálu Sam, využít jej budou moci stále pouze 
pěší a cyklisté.  

 

 U s n e s e n í  č.  34/2009 z jednání rady obce konaného dne 14.9.2009  od 18,00hod na OÚ v Sosnové 

34/A RO posoudila situaci kolem školního autobusu a rozhodla o znovuzavedení této linky.  Zároveň vyzvala starostu zjistit obsazenost 

této linky,    

         rozbor počtu dětí jezdících do školy a proplacených opus karet. Na základě těchto informací bude rozhodnuto o této lince.   

34/B RO projednala rozpočtovou změnu č.3 a předkládá ji ke schválení ZO.  

34/C RO schválila finanční příspěvek 10000,-kč Jakubu Kolkovi na financování nákladů jeho účasti na mistrovství světa v karate 

v Mexiku.  

34/D RO schválila odměnu sl. Krčmářové za odpracované hodiny v místní knihovně. 

34/E RO schválila navýšení nabídkové ceny o provedené vícepráce při rekonstrukci MK firmou Ingstav. Navýšení činí  21824,-kč.  

34/F RO schválila plán činnosti sportovní komise včetně finančních příspěvků na jednotlivé  sportovní akce. 

34/G RO vzala na vědomí oznámení ředitelky MŠ o její nepřítomnosti z důvodu studia . 

34/H RO schválila čerpání rezervního fondu pro financování vybavení při rekonstrukci MŠ. 

34/I  RO rozhodla o vyřazení majetku obce z inventáře v MŠ dle přiloženého seznamu. 

34/J  RO vydává souhlas s přijímáním sponzorských darů do MŠ v hodnotě do částky 5000,-kč na každý případ. Každý bude evidován a 

předkládán   

         zřizovateli na vědomí.   

34/K RO schválila program ZO dne 29.9.2009 
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Vydává OÚ Sosnová,  
Neprodejné, určeno výhradně pro vnitřní potřebu, 250 výtisků, distribuce OÚ Sosnová. 

                                                                P O Z V Á N K A 
na zasedání zastupitelstva obce konané dne 26.10.2009 od 18.00 hod v zasedací místnosti Obecního úřadu v Sosnové 

Program 

1. Návrh rozpočtu obce na rok 2010 
2. Prodej pozemku 485/5 (Vršan) 
3. Prodej části pozemku 567/43 (Meďášovi) 
4. Jednací řád ZO Sosnová – novelizace. 
5. Různé:   -      zprávy z kontroly FÚ 

- usnesení RO č.35 
- diskuse 

Srdečně jsou zváni i občané, kteří mají o projednávaný program zájem. 

                                                      Něco  pro kuchaře 

Kuře na čtvrtek  

Ingredience 

1 kuře, 2 stroužky česneku, sůl,50 g másla 
Kořeněná omáčka: 1/2 šálku nakrájené cibule, 1/2 šálku kečupu, 1/4 šálku vody, 1 lžička soli, octa, cukru, worchesterové 
omáčky, chilli ko ření, 1/2 lžičky pepře 

Postup 

Naporcujeme kuře na 4 díly, osolíme a vložíme do pekáče. Přidáme máslo, česnek, trochu citronové šťávy a polejeme kořeněnou 
omáčkou. 
Kořeněná omáčka: všechny uvedené ingredience společně povaříme asi 10 minut. Potom spolu s kuřetem pečeme asi 1 hodinu. Jako 
příloha se hodí hranolky, rýže, brambory, kaše ale i pečivo. 
Pokud děláme jako přílohu rýži, doporučuji udělat omáčky více. 

 


